

## 聖徒交通 Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。  
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。  
May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting.
- 三、本週讀經聚會將交通「撒迦利亞書」第八章，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。6:45pm 晚餐, 7:30pm 聚會  
1. 週五晚間聚會在梁弟兄家舉行, (909)468-5652  
2. 週六晚間聚會在傅姊妹家舉行, (562)694-5589  
Friday night Bible study will be held at Brother Timothy Liang's house, dinner will be served at 6:45 p.m., and meeting starts at 7:30 p.m.
- 四、感謝神，我們親愛的錢弘弟兄已經在廣州成功地作了換腎手術，願神保守並帶領弟兄健康回來一同追求事奉。  
Praise the Lord, brother Joseph Chien has done a successful kidney transplant in Guangzhou. Please continue to pray for his recovery.



## 聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley



### 主日敬拜聚會

### Sunday Worship

10:00a.m.	擘餅聚會 福音班	Breaking of Bread Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會 兒童主日學	Message Meeting Sunday School

### 週二禱告聚會

### Tuesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

### 週五讀經聚會

### Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

**Sunday 主日:** 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768  
**Weekday 週間:** 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-5288  
Website: [www.east.casgv.org](http://www.east.casgv.org)

### 尼 Ne 2:17

來罷、我們重建耶路撒冷的城牆、免得再受凌辱。

**Come, let us rebuild the wall of Jerusalem,  
and we will no longer be in disgrace."**